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(1) What's in the box @

1. GLIDE 120 i by |
x1
|
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H
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2. USB charging cable
x1
3. Ear tips
(’i}/\ (’@ x 3 pairs
s

4. User manual @

@ Overview@
1. LEDs / Buttol LEDs @
o O
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2. Charging

2 Input: 5V/TA o
[ S 0w

Warming: Do not charge with a fast charger with voltage >5V and
current >1.2A, otherwise it will cause damage and other serious

conditions. @
@ Wearing the headphone @

1. Select the right ear tips 2. Wear behind the neck

3. Use the magnets / When not in use, connect the earpieces
in front of your neck using the magnets fo avoid dangling

(4) Power on / Power off

1. Tum on the headphone

m off the headphone CD]

[ +® - )

€

)
Wos20s

O >50s

(5) EQ switching

1. This headphone comes with dual EQ to cater to various
personal preference, to swtich EQ, hit Vol- and Vol+
simultaneously to switch fo the other.

(8) Bluetooth connection @

1. For the first ime connecting, hbrarorrhe power button for
5s and headphone will enter pairing mode. The unit will
remember the connected device and thus start auto-pairing
in future pairing by hitting power button for 2s, ;

€3 Bluetooth’

The Bluefooth® word mark and logos are registered trademarks owned by
Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by HARMAN Infernational
Industries, Incorporated is under license. Other trademarks and frade names
are those of their respective owners.

CAUTI
RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED
BY AN INCORRECT TYPE
DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING

TO THE INSTRUCTIONS @

To register for waranty scan QR
I

k.

- sl
www.HarmanWarranty.in

HARMAN International Industries, Incorporated
8500 Balboa Boulevard, Northridge, CA 91329 USA
www.harman.com

HARMAN Infernational Industries, Incorporated. All rights reserved.
Infinity s a frademark of HARMAN Infernational Indusries, Incorporated,
3

registered in the United States andjor other countries
Features, specifications and appearance are subject to change without notice.
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() LED indicator

2. Connect fo bluetooth device @

< seffings  Bluetooth

Headphone mode LED Status

@ Power on x3

Bluetooth q

@ Power off o1 0s
DEVICES

$ BT Paiing Fast
Infinity GLIDE 120 Corr 4 (0 $ BT Conn Slow

Slow

)- Fast x4
Charging Toi
[@ Charging in Progress

Voice Assistant

\
. Choose “Infinity GLIDE 120" fo connect C)]

3. Restore factory settings/Press the Volume +and Volume-at
the same time for 5s, restore factory settings.

Hit power button twi inuously to activate such voice
assistant as Siri, Go ant, or the one pre-installed in
Phone call @ your phone.
@ Specificat
T ‘ﬂ’)) - Driver Size:12mm

namic frequenc
laximum SPL: 101

e range: 20Hz~20kHz

Hz
Hz dB v/pa:-27dBFs+3

luetooth frequency: 2.402GHz~2.48G!
luetooth profiles:azopv HFPV1.7HDV1.1AVCTPY1 4, AVDTPY

uetooth version: 5.0

B q) plymer Li-ion Battep.
harging time: ab:

Note: Hold power butfon for 2s fo make a phone call fo the usic play fime wift

last-dialed number.’—‘ - Talk time with BT on:
_a;

icrophone sensj ki
pedance: 32 O}
« Bluetooth transmi Q er: -6~4dBm
- Bluetooth fransmi idulation: GFSK SK 8DPSK C>:|

Warranty Card

Warranty Card

Warning'_D

 To guarantee your personal safety, please ensure that these headphones are not womn
or kept in the immediate vicinity (closer than L0.coml.of a pacemaker.

« Do not insert jack plug info electic sockets.

« Supenise chidren when using the equipme:

Headphone listening at high volume levels
- particularly over extended

periods of fime - may damage your hearing.
IMPORTANT!

The operation of switches on your hi-fi system or plugging in the head-phones may cause
clicks which at high volume seftings may affect your hearing. Therefore, always sef the

volume control o minimum before switching between different sources(tuner, umtable,CD
player,efc.) or plugging in the headphones. For fraffic safety, do not use headphones while
driving or cycling. The ear sleeves may deteriorate due fo long-ferm storage or use.

pluct s not a foy

INFORMATION ON DISPOSAL FOR USERS O]
ELECTRONIC EQUIPMENT (PRIVATE HOUSHOLD)
This symbol on the products and/or accompanying docu s that used elecrical
and electionic products should not be mixed with generts Id waste. For proper
freatment, recovery and recycling, please fake hese products to designated collection points,
where they wil be accepted on a fiee of charge basis. Aematively, in some countries you
may be able fo refum your products to your local refailer upon the puichase of an
equivalent new product. Disposing of this product corectly will help fo save valuable
resources and prevent any potential negative effects on human health and the envionment
which could othenwise arise flom inappropriate waste handling.Please contact your local
authortty for further details of your nearest designated collection point. Penatfies may be
applicable for incorect disposal of this waste, in accordance with national legisiation. @

5 DISPOSAL IN OTHER COUNTRIES OUTSIDE THE EUROI
@ i in the European Union. If you wish fo discard this product, please

contact ydaroearatithorities or dealer and ask for the corect method of disposall @

E ELECTRICAL &

Warranty Card @

SET UP INFORMATION & PRODUCT REGISTRATION
Congratulations with the purchase of your new Product. We our utmost fo
make your experience the best one possiole. If you have any hen sefting up
your Product and would like some helpful hinfs, we recommend that you visit the
relevant country specific support website for your Product:www.HarmanWarranty.in.There
you will also find relevant contact information. If you cannot find the information you are
looking for, please contact the vendor that sold the Product to you or contact the
relevant HARMAN customer support center by electronic mail or phone.

We recommend that you register your Product via the relevant country sg site
for your Product. Your registration will allow us to inform you about updates for certain
products, possible new offers and new Products and/or applications. Registering is easy;
just follow the instructions on the relevant country specific website for your Product.

NOTE: WARRANTY IS APPLICABLE ONLY IN INDIA

LIMITED WARRANTY

This limited warranty (the "Limited Warranty’) pi the original end-user (‘you"
oryour’), and s not transferable and is appli in the country (excluding EEA
member stafes and the Russian Federation) in which you originally purchased your
INFINITY Product (the "Product’). Any attempt to transfer this warranty shall immediately
make this warranty void.

WHO IS PROTECTED BY THE WARRANTY‘J

LIMITED WARRANTY
HARMAN Infemational Iny ncorporated ("HARMAN') is the manufacturer and
through its local subsidii s to you that the Product (including components
provided inwith the Product) will be free from defects in workmanship and materials
for a period of ONE year from the date of retail purchase by you (the "Warranty Period”).
During the Warranty Period, the Product (including components), will be repaired or
replaced at HARMAN's option, without charge for either parts or labor OR at HARMAN's
sole option, the price of the Product may be refunded, subject to depreciation based on
your purchase price for the Product pro-fated over the remaining balance of the Warranty
Period. Any warranty sewvice or replacement of parts will not extend the Warranty Period.

»

This Limited Warranty does not cover defects which are a result of: (1) domage caused
by accident, unreasonable use or neglect (including the lock of reasonable and necessary
maintenance); (2) domage during shipment (claims must be presented to the carrier);
(3) damage fo, or deferioration of, any accessory or decorative surface; (4) damage
resulfing from failure to follow insfructions contained in your owner's manual; (5) damage
resulting from the performance of repairs by someone other than  HARMAN authorized
senvice center, (6) deterioration of component parts, the nature of which is fo become
worn or depleted with use, such as botteries and headphone ear sleeves.

Furthermore, this Limited Warranty covers only actual defects within the Prodts
and does not cover the cost of installation or removal flom a fixed installation, setup or
adjustments, claims based on misrepresentation by the seller, performance variations
resulting from installation-related circumstances such as source quality or AC power or
Product modifications, any unit on which the serial number has been effaced, modified
or removed, or units used for other than home use. This Limited Warranty is valid only
for INFINITY products purchased from an authorized dealer.

Except to the extent expressly prohibited in your jurisdiction by le law, all implied
waranfies, including fitness for a particular purpose and merchantability are hereby
excluded and in no event shall HARMAN or any HARMAN subsidiary be liable for any
indirect, direct, incidental, special or consequential loss or damages whatsoever (including,
without limitafion, other pecuniary loss) arising out of the use of or inability o use the
Product, even if HARMAN and/or a HARMAN subsidiary have been advised of the possibility
of such damages. To any extent that HARMAN cannot lawfully disclaim implied warranties
under this Limited Waranty, all such implied warranties are limited in duration to the
durafion of this warranty. Some jurisdictions do not allow the exclusion or limitation of
incidental or consequential damages or exclusions or limitations on the durafion of implied
waranties or condifions, so the above limitations or exclusions may not apply fo you.
This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights that vary
by jurisdiction.

HOW TO OBTAIN WARRANTY SERVICE
For a seamless experience please register fuct at www.HarmanWarranty.in.
Information on service centers can be found sfration page.Contact the decler
who sold you this Product, or contact HARMAN customer support using the contact

information on the relevant country specific support website for your Product
fo request waranty senvice. To validate yourright to this Limited Warranty, you must
provide the original sales invoice or other proof of ownership and date of purchase. Do not
retum your Product without prior authorization from the corresponding dealer or HARMAN.
Warranty repair of the HARMAN Product must be caried out by Harman authorized
senvice center. Unauthorized warranty repair will void the warranty and is performed at
your sole fisk.

You are also consult the relevant country specific HARMAN support websife

for your Product for helpful hins. O

WHO PAYS FOR WHAT Q
This Limited Warranty covej ses for labor and materials required for the repair

OR replacement of the Product mhat is found fo be defective, and a reasonable refum
shipping charge within the country of repair. Please be sure to save the original shipping
carton(s), because a charge will be made for additional cartons/packaging.

You will be charged for the cost of examining a unit that is not in need of repair (including
resulting shipping costs), or for necessary repairs not covered by this Limited Warranty.
We sincerely thank you for your expression of confidence in INFINITY. We wish you

many years of listening pleasure. @
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lsn2929
附注
说明书 

lsn2929
附注
盒子中包含什么

lsn2929
附注
充电线

lsn2929
附注
耳帽

lsn2929
附注
说明书

lsn2929
附注
概况

lsn2929
附注
LED/按键和LED

lsn2929
附注
充电

lsn2929
附注
警告：请勿使用电压> 5V和5V的快速充电器充电
电流> 1.2A，否则会造成损坏等严重情况。

lsn2929
附注
佩戴耳机

lsn2929
附注
选择合适的硅胶帽

lsn2929
附注
将耳机戴在脖子后面

lsn2929
附注
使用磁铁/不使用时，连接耳机
在你的脖子前用磁铁避免晃来晃去

lsn2929
附注
开机/关机

lsn2929
附注
打开耳机

lsn2929
附注
关掉耳机

lsn2929
附注
EQ转换

lsn2929
附注
这款耳机配有双EQ，可满足各种需求
个人喜好，切换EQ，同时击中Vol-和Vol切换到另一个。

lsn2929
附注
蓝牙连接

lsn2929
附注
For the first time connecting, hold on the power button for 5s and headphone will enter pairing mode. The unit will remember the connected device and thus start auto-pairing in future pairing by hitting power button for 2s.

lsn2929
附注
Bluetooth字标和徽标是Bluetooth SIG，Inc。拥有的注册商标，HARMAN International Industries，Incorporated对此类商标的任何使用均已获得许可。 其他商标和商品名称是其各自所有者的名称。

lsn2929
附注
警告
如果根据说明使用不正确类型的电池替换电池，则会产生爆炸危险

lsn2929
附注
连接蓝牙设备

lsn2929
附注
选择Infinity GLIDE 100连接

lsn2929
附注
恢复出厂设置/同时按音量+和音量 - 持续5秒，恢复出厂设置。

lsn2929
附注
音乐

lsn2929
附注
打电话

lsn2929
附注
备注：长按电源键2S可直接尾号重播

lsn2929
附注
LED指示灯

lsn2929
附注
开机

lsn2929
附注
关机

lsn2929
附注
配对

lsn2929
附注
连接

lsn2929
附注
工作

lsn2929
附注
低电量

lsn2929
附注
充电完成

lsn2929
附注
充电中

lsn2929
附注
语音助手

lsn2929
附注
连续两次按电源按钮可激活Siri，Google智能助理或手机中预装的语音助手。

lsn2929
附注
参数

lsn2929
附注
喇叭尺寸：9.0mm 

lsn2929
附注
频率响应范围

lsn2929
附注
最大SPL

lsn2929
附注
麦克风灵敏度

lsn2929
附注
阻抗

lsn2929
附注
蓝牙传输功率

lsn2929
附注
蓝牙传输调制

lsn2929
附注
蓝牙频率

lsn2929
附注
蓝牙协议

lsn2929
附注
蓝牙版本

lsn2929
附注
聚合物锂离子电池

lsn2929
附注
充电时间 2小时

lsn2929
附注
听歌时长：大于7小时

lsn2929
附注
通话时长：大于7小时

lsn2929
附注
注意：

lsn2929
附注
为确保您的人身安全，请确保这些耳机未佩戴或保持在起搏器附近（距离10厘米以内）。

lsn2929
附注
请勿将插头插入电源插座

lsn2929
附注
在使用设备时监督儿童。 该产品不是玩具。

lsn2929
附注
高音量的耳机 - 尤其是长时间听 - 可能会损害您的听力。

lsn2929
附注
您的高保真音响系统上的开关操作或插入耳机可能会导致
高音量设置下的点击可能会影响您的听力。 因此，始终设置
在不同音源（调音器，转盘，CD）之间切换之前音量控制到最小
播放器等）或插入耳机。 为了交通安全，请不要使用耳机
开车或骑车。 由于长期存放或使用，耳套可能会变质。

lsn2929
附注
有关废物电器及废物使用者的处置的资料
电子设备（私人住宅）

lsn2929
附注
产品和/或随附文件上的此符号表示使用过的电气和电子产品不应与一般生活垃圾混合。 为了进行适当的处理，回收和再循环，请将这些产品带到指定的收集点，并在免费的基础上接受。或者，在某些国家/地区，您可以在购买时将产品退回当地零售商。 一个相当的新产品。 正确处理本产品有助于节省宝贵的价值
资源并防止任何可能由于不适当的废物处理而对人类健康和环境造成的潜在负面影响。请联系您当地的管理部门，了解离您最近的指定收集点的详细信息。 根据国家法律，处罚可能适用于错误处置此废物。

lsn2929
附注
关于在欧洲联盟以外的其他国家处置的资料

lsn2929
附注
此符号仅在欧盟有效。 如果您想丢弃此产品，请与当地政府部门或经销商联系，询问正确的处理方法。

lsn2929
附注
保修卡

lsn2929
附注
设置信息和产品注册

lsn2929
附注
恭喜您购买了新产品。 我们尽最大努力使您的体验成为最好的体验。 如果您在设置产品时有任何疑问并希望获得一些有用的提示，我们建议您访问产品的相关国家/地区特定支持网站：www.HarmanWarranty.in。您还可以找到相关的联系信息。 如果您找不到所需信息，请联系向您销售产品的供应商，或通过电子邮件或电话联系相关的HARMAN客户支持中心。

lsn2929
附注
我们建议您通过产品的相关国家/地区特定网站注册您的产品。 您的注册将使我们能够通知您有关某些产品的更新，可能的新优惠以及新产品和/或应用程序。 注册很容易; 只需按照产品相关国家/地区特定网站上的说明操作即可。

lsn2929
附注
注意：保修仅适用于印度

lsn2929
附注
有限保修

lsn2929
附注
谁受到保修的保护

lsn2929
附注
此有限保修（“有限保修”）仅保护原始最终用户（“您”或“您的”），并且不可转让，仅适用于其中的国家（EEA成员国和俄罗斯联邦除外） 您最初购买的INFINITY产品（“产品”）。 任何转移此保修的尝试都应立即使此保修无效。

lsn2929
附注
有限保修

lsn2929
附注
HARMAN International Industries，Incorporated（“HARMAN”）是制造商，并通过其当地子公司向您保证，产品（包括产品中提供的组件）在一年内不会出现工艺和材料缺陷 自您购买零售之日起（“保修期”）。 在保修期内，产品（包括组件）将按照HARMAN的选择进行维修或更换，无需任何部件或人工费或由HARMAN独家选择，产品价格可退还，可根据您的购买折旧 产品价格按照保修期的剩余余额按比例计算。 任何保修服务或部件更换都不会延长保修期。

lsn2929
附注
本有限保修不包括以下原因造成的缺陷：（1）因意外，不合理使用或疏忽造成的损坏（包括缺乏合理和必要的维护）; （2）运输过程中的损坏（索赔必须提交给承运人）;（3）任何附件或装饰表面的损坏或变质; （4）因未遵守用户手册中的说明而造成的损坏; （5）由HARMAN授权服务中心以外的人员进行维修所造成的损坏; （6）部件的劣化，其性质会随着使用而磨损或耗尽，例如电池和耳机耳套。

lsn2929
附注
此外，本有限保修仅涵盖产品本身的实际缺陷，并不包括安装或拆除固定安装，设置或调整的费用，基于卖方虚假陈述的索赔，因安装相关情况导致的性能变化等 作为源质量或交流电源或产品修改，任何已删除，修改或删除序列号的单元，或用于非家用的单元。 本有限保修仅适用于从授权经销商处购买的INFINITY产品

lsn2929
附注
除适用法律在您的司法管辖区明确禁止的范围外，特此排除所有默示保证，包括适用于特定用途和适销性，并且在任何情况下，HARMAN或任何HARMAN子公司均不对任何间接，直接，偶然，特殊或因使用或无法使用本产品而导致的任何间接损失或损害（包括但不限于其他金钱损失），即使HARMAN和/或HARMAN子公司已被告知可能性
这种损害赔偿。在任何情况下，HARMAN均不能合法地放弃本有限保修下的默示保证，所有此类默示保证的有效期均在本保修期内。某些司法管辖区不允许排除或限制对默示保证或条件的持续时间的偶然或间接损害或排除或限制，因此上述限制或排除可能对您不适用。本担保赋予您特定的法律权利，您可能还拥有因管辖权而异的其他权利。

lsn2929
附注
如何获得保修服务

lsn2929
附注
如需无缝体验，请在www.HarmanWarranty.in注册您的产品。有关服务中心的信息，请参阅注册页面。联系向您出售本产品的经销商，或使用相关国家/地区的联系信息联系HARMAN客户支持 支持您的产品网站请求保修服务。 要验证您享有此有限保修的权利，您必须提供原始销售发票或其他所有权证明和购买日期。 未经相应经销商或HARMAN事先授权，请勿退回产品。 HARMAN产品的保修维修必须由Harman授权服务中心进行。 未经授权的保修维修将使保修失效，并由您自行承担风险。

lsn2929
附注
您也可以向您的产品咨询相关国家特定的HARMAN支持网站，以获取有用的提示。

lsn2929
附注
额外费用情况：

lsn2929
附注
本有限保修涵盖维修或更换发现有缺陷的产品所需的人工和材料费用，以及维修国内合理的退货运费。 请务必保存原始的装运箱，因为将收取额外的纸箱/包装费用。 您将需要支付检查不需要维修的设备（包括产生的运输费用）或本有限保修未涵盖的必要维修的费用。 我们真诚地感谢您对INFINITY的信任。 我们祝你多年的聆听愉悦。




